
ZÁPIS č. 4 
z jednání školské komise dne 2.5.2023 

 
Přítomni: Zuzana Sýkorová, Jaromír Beran, Iva Bartizalová, Dagmar Caislová, Martin Čech, Emilie 
Trakalová Tomáš Treichel. 

Omluveni: Monika Bromovská, František Adam Jedlička, 

Hosté: Vlaďka Drdová (předsedkyně sociální komise MÚ), Klára Janů a Viktor Portel (ZŠ Sedmihlásek) 

Tajemník komise: Jana Burešová 

 
Program: 

1. Úvod 
2. Prezentace: ZŠ Sedmihlásek 
3. Prezentace: Možnosti pomoci potřebným od města 
4. Různé 
5. Závěr 

 
ad 1)  

Předsedkyně komise p. Sýkorová se ujala slova, přivítala všechny přítomné a představila 
přítomné hosty, kterým předala slovo. 
 
ad 2)  

Zástupci ZŠ Sedmihlásek pohovořili o situaci ve škole a výhledu do budoucna: 

 tmelení pedagogického týmu, první revize ŠVP, akreditované dvě třídy, připravuje se další třída 
pro akreditaci, dříve měli zájem o nástup do školy zejména děti z okolí, nyní místní. 

 Nedostatečné kapacitní/prostorové zázemí školy (od září 2023 vznik jedné třídy v prostorách 
soukromého investora v “dolních“ Roztokách, nejdříve do 3 let realizace projektu ZŠ Roztoky-
Žalov, soukromý investor. Členům komise byla představena architektonická studie stavby „Na 
Panenské“ od Turek-architekt z 3/23 (první stupeň ZŠ a odpolední kroužky sdružení Roztoč).  

 ZŠ přináší stabilní financování, přesto je snahou primárně maximální snižování nákladů – hledání 
prostředků na nájem, financování stavby atd. (zábradlí jako ochrana dětí, granty na vnitřní 
vybavení) 

 Nechtějí, aby vznikala konkurence, doplňují poptávku města a diferencují jí, jsou navázáni na 
různé projekty, nabízí projektové dny, provázanost na environmentální výuku a její další rozvoj 

 
Člen komise p. Beran uvedl, že Litle England se specializací na jazykovou přípravu, mají v záměru se 
taktéž rozšiřovat (v rámci pomoci jim bude poskytnut dočasný pronájem jedné třídy na dobu jednoho 
roku v budově ZŠ Cihelna). 
 
Závěr/usnesení: 

 Komise děkuje hostům za představení činnosti školy. 
 
Ad 3) 

Předsedkyně sociální komise p. Drdová pohovořila o možnostech čerpání prostředků ze 
sociálního fondu města – systém, pravidla, možnosti: 

 Je určený zejména pro podporu rodin a dětí, kteří nespadají primárně jen pod „hmotnou nouzi“, 
prochází nelehkým obdobím/krizovou situací a je určen k překlenutí aktuální tíživé/nelehké 
životní situace (např. matky samoživitelky, rodiny „na hraně“).  



 Prostředky jsou poskytovány jako okamžitá jednorázová pomoc v rámci prevence sociálního 
vyloučení (např. na školu v přírodě nebo kroužek či stravné) a nevzniká na ně nárok. 

 Žádá se prostřednictvím podané žádosti na sociálním oddělení MÚ (směrnice č. 4/2015 o 
poskytování neinvestičních dotací z rozpočtu města Roztoky), v rámci řízení probíhá sociální 
šetření, projednává sociální komise a rozhoduje RM).  

 Na obědy pro děti lze čerpat kromě jednorázové pomoci od města (zejména MŠ) také v rámci 
projektu „Obědy do škol Středočeského kraje“ (začleněna ZŠ, podmínka „hmotná nouze“). Nově 
dochází ke změnám a od škol. roku 2023/2024 dotace vypisována pod OPZ+. Zároveň pro tyto 
účely existuje projekt „Women for women - obědy pro děti“ více www.obedyprodeti.cz. 

 Rodiče dětí jsou o možnostech podpory informováni prostřednictvím škol na začátku školního 
roku. Člen komise p. Čech by uvítal zveřejňování pravidel/informací na webu města. 

 Dále pohovořila o prevenci kriminality ve městě (aktuální situace, revolution train atd.) 

 V závěru p. Drdová pozvala přítomné na 11.5 od 18.30 hodin do knihovny MÚ na přednášku 
„Rodina (ne)výchova v současnosti. 

 
Závěr/usnesení: 

 Komise děkuje hostu za informace o možnostech podpory rodin. 

 Komise vznesla podnět k přítomnému hostu zorganizovat na začátku nového školního roku 
2023/2024 společné setkání roztockých spolků nabízející mimoškolní činnost a dalších institucí a 
města – hledání možností účasti „potřebných“ dětí/žáků na zájmových mimoškolních aktivitách. 

 
Ad 4) 

Předsedkyně komise otevřela bod týkající se nového jednacího řádu. Všichni členové obdrželi 
emailem dne 27. dubna jeho pracovní podobu, která projde připomínkovým řízením všech členů. 

Zároveň pohovořila o fungování komunitní zahrady v Roztokách - pro uzavřený okruh osob 
(komunitu), případně potřeb škol a školek. 
 

Radní přes školství p. Beran informoval o aktuálním dění ve školství: 

 Vyčleněno 100 tisíc na vzdělávání ředitelů školských zařízení 

 Byla odsouhlasena územní rezerva na stavbu budovy pro 2. stupně ZŠ na pozemku u ZŠ Cihelna 

 ZŠ je začleněna do projektu „Google - podpora digitálních technologií při výuce“ a „Dobrý 
nápad“ 

 V ZŠ byl přijat nový zástupce pro správu budov a projektů 

 Aktuálně běží zápisy do škol 
 
Závěr/usnesení: 

 Členové komise prostudují zaslaný jednací řád a zašlou své připomínky/podněty tajemníkovi 
komise nejpozději týden před dalším jednáním školské komise tzn. do 14.6.2023 

 
Ad) 4 
V závěru jednání předsedkyně komise p. Sýkorová poděkovala všem přítomným za účast a ukončila 
jednání. 
 
Příští schůzka komise se uskuteční dne 20.6 od 17:30 hodin, v komunitní zahradě, ul. Na Vyhlídce.  
Na toto jednání je pozvaná Mgr. Olga Janoušková, ředitelka ZŠ. 
 
 
Zapisovatel: Burešová, dne 23.5.2023    Ověřovatel: Sýkorová 
Lhůta pro připomínky členů od 25.5. do 30.5.2023  Ověřeno emailem dne 24.5.2023 

http://www.obedyprodeti.cz/

